
Protokół Nr LVIII/23 

z dnia 2 marca 2023 r.  

od godz. 10:00  do godz. 15:41 w Powiatowym Centrum Kultury Sportu i Rekreacji  w 

Zduńskiej Woli, ul. Dolna 41 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie LVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego Piotr 

Warchlewski. Stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie LVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z LVII/22 sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie prof. dr hab. n. med. Bogdana Kałużewskiego  z realizacji 

programów Ministerstwa Zdrowia w zakresie profilaktyki choroby 

nowotworowej. Stan obecny i perspektywy rozwoju.   

6. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli pn: “Analiza 

stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w powiecie zduńskowolskim w 

2022 r.   

7. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu 

zduńskowolskiego w 2022 roku. 

8. Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z realizacji Powiatowego Programu 

Zapobiegania Przestępczości, Porządku Publicznego                                          i 

Bezpieczeństwa „Bezpieczny Powiatu Zduńskowolski 2019-2022” za rok 2022.  

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego  za rok 2022.   

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego 

w Wojsławicach.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół im. Kazimerza Kałużewskiego i Juliusza 

Sylli w Zduńskiej Woli.  

12. Podjęcie uchwały  w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 listopada 2022 r.  

13. Podjęcie uchwały  w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 grudnia 2022 r.   

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP-3/23  

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2023. – FK/RP- 4/23   

16. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych 

od ostatniej sesji. 

17. Interpelacje i zapytania Radnych. 

18. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie LVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 



Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

Rada Powiatu ustaliła porządek LVIII sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z LVII/22 sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LVII/22 sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

 

Rada Powiatu przyjęła protokół z LVII/23 sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski  do Komisji uchwał zgłosił następujących 

radnych: 

1/ Katarzynę Chwiałkowską, 

2/ Joannę Pawłowską, 



3/ Grzegorza Włodarczyka. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka, Jadwiga Ziółkowska  

 

Skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

1/ Katarzyna Chwiałkowska – przewodnicząca, 

2/ Joanna Pawłowska - członek, 

3/ Grzegorz Włodarczyk – członek.  

Przewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej Katarzyna Chwiałkowska poinformowała, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał, przyjęła sprawozdania i 

informacje.   

Przewodniczący Komisji Programowo – Budżetowej Grzegorz Włodarczyk 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał, przyjęła 

sprawozdania i informacje.   

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej  

Stanisław Szuster poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty 

uchwał, przyjęła sprawozdania i informacje.   

 

Punkt 5 

Sprawozdanie prof. dr hab. n. med. Bogdana Kałużewskiego z realizacji programów 

Ministerstwa Zdrowia w zakresie profilaktyki choroby nowotworowej. Stan obecny i 

perspektywy rozwoju. 

 



Prof. dr hab. n. med. Bogdan Kałużewski przedstawił sprawozdanie z realizacji 

programów Ministerstwa Zdrowia w zakresie profilaktyki choroby nowotworowej.  

 

Punkt 6 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli pn: “Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w powiecie zduńskowolskim w 2022 r. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał o trzech włamaniach do mieszkań na terenie 

miasta Zduńska Wola. 

Robert Krawczyk Komendant Powiatowy Policji w Zduńskiej Woli poinformował, że 

zdarzenia dotyczyły kradzieży z włamaniem do mieszkań położonych na terenie 

miasta Zduńska Wola. Od stycznia br. były trzy takie włamania przy ul. 

Baczyńskiego, Osmolińskiej i Łódzkiej. Zainteresowaniem sprawców były mieszkania 

lokatorskie umieszczone na parterze i jedno na trzecim piętrze. W jednym przypadku 

było to uszkodzenie wkładki zamka, w pozostałych przypadkach poprzez wyłamanie 

zabezpieczeń okien. Zainteresowaniem sprawców są pieniądze i drobna elektronika 

oraz biżuteria. Nie są to miejscowi sprawcy. Czas ich działań to godziny 

dopołudniowe. Trwają działania w celu ujęcia sprawców. 

Radny Andrzej Dutkiewicz zwrócił się z apelem do mieszkańców, by zwrócili uwagę 

na obcokrajowców, którzy kręcą się na terenie osiedli.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czy podczas tych włamań nie było zagrożenia 

zdrowia i życia.  

Robert Krawczyk Komendant Powiatowy Policji w Zduńskiej Woli w nawiązaniu do 

apelu radnego, poprosił o zwracanie uwagi na osoby obce, które kręcą się w pobliżu 

miejsca zamieszkania. Nie ma doskonałego systemu technicznego, który 

zabezpieczy mienie. Kwestii przemocowych nie było.  

Radny Tomasz Półgrabia zapytał jaka jest jego koncepcja na zarządzanie policją                             

w powiecie zduńskowolskim, jak będzie wdrażał różnego rodzaju programy związane                

z bezpieczeństwem.   

Robert Krawczyk Komendant Powiatowy Policji w Zduńskiej Woli jest na etapie 

zapoznawania się z sytuacją organizacyjno – kadrową, logistyczną oraz poziomem 

wykonywania zadań przez podległych funkcjonariuszy i pracowników cywilnych. Za 

jakiś czas będzie lepiej przygotowany by odpowiedzieć na zadane pytanie. 

Nieodzownym jest realizacja priorytetów Komendanta Głównego Policji jak                          

i Komendanta Wojewódzkiego Policji oraz szeroko rozumiane bezpieczeństwo                         

i porządek publiczny.  

Rada przyjęła sprawdzanie. Nie wniosła uwag. 



 

Punkt 7 

Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu zduńskowolskiego 

w 2022 roku. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz podjął temat nowych dróg przeciwpożarowych w lesie przy 

Kępinie oraz wsi Piaski. Czy Nadleśnictwo, które podejmuje decyzję o budowie tych 

dróg konsultuje zasadność tych ścieżek, ich szerokość. Ta sprawa budzi 

zainteresowanie opinii publicznej.    

 

Jarosław Piekarski Komendant Powiatowy Państwowej  Straży Pożarnej 

poinformował, że w marcu każde nadleśnictwo składa plan działań. Drogi pożarowe 

wyznaczane w lasach są uzgodnieniu z Komendą. Po uzyskaniu pozytywnej opinii 

jest to wykonywane. Czasami na wniosek komendy są wykonywane dodatkowe drogi 

pożarowe. Odnośnie pożaru na ul. Łaskiej poinformował, że ostania kontrola 

wykonywana była w 2017 r. Podczas kontroli nie stwierdzono rażących błędów. 

Jedną z rzeczy jaką stwierdzono było nagromadzenie materiałów łatwopalnych na 

drogach ewakuacyjnych.  

 

Rada przyjęła sprawdzanie. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 8 

Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z realizacji Powiatowego Programu 

Zapobiegania Przestępczości, Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa „Bezpieczny 

Powiat Zduńskowolski 2019-2022” za rok 2022. 

 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 9 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za rok 2022. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na 

utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym                   

w Zespole Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach. 



 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Radna Katarzyna Chwiałkowska  

przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na 

utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym w 

Zespole Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewa Mielczarek-Sójka , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LVII/11/23  w sprawie wyrażenia zgody na 

złożenie wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego      

w Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego 

w Wojsławicach. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na 

utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum Ogólnokształcącym                  

w Zespole Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz wyraził opinię, że bardzo dobrze iż powstają klasy 

mundurowe. Szkoła w Wojsławicach ma problemy z pozyskaniem uczniów, ma 

nadzieję, że klasa mundurowa przyczyni się do sukcesu jaki odniosła szkoła                       

w Karsznicach. Poprosił Wicestarostę o komentarz w tej sprawie.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że szkoła mundurowa w Karsznicach 

była innowacją pedagogiczną, oparta na liceum w ramach transformacji tej szkoły po 

dawnej kolejówce. Karsznice jako ośrodek kolejowy mocno podupadł z uwagi na 

przeniesienie centrum okręgu do Łodzi. To wszystko negatywnie odbiło się na szkole 



w Karszniach. Widząc, że szkoła jest na granicy istnienia podjęto próbę reaktywacji. 

W związku z tym utworzono liceum ogólnokształcące z innowacją pedagogiczną 

wojskową we współpracy z dowódcą XV Sieradzkiej Brygady Wsparcia Dowodzenia 

Mirosławem Siedleckim. Na mocy porozumienia jednostka podjęła patronat, 

zapewniała kształcenie. Ponadto w szkole została przeprowadzona metamorfoza 

kierunków. Zostało wprowadzone kształcenie techniczne w zawodach tj. technik 

hotelarstwa, gastronomii. Funkcjonują do dnia dzisiejszego. Młodzież korzysta                       

z programów unijnych, szczególnie Erasmus +, odbywają szereg praktyk 

zagranicznych.  Podjęto współpracę z firmą Lotos. Po kilku latach do współpracy 

wróciły spółki kolejowe. Technikum kolejowe znów funkcjonuje. Odnośnie Wojsławic 

została nawiązana współpraca z Komendą Policji w Zduńskiej Woli i Łasku,                         

w  kierunku utworzenia innowacji pedagogicznej w oparciu o klasy policyjne. 

Uzyskały patronat ze strony Komendy Wojewódzkiej, Komendy Głównej. Współpracę 

podjęła Wyższa Szkoła Policyjna w Szczytnie.  Na kierunkach rolniczych na należy 

spodziewać się tłumów. Będą to mniejsze grupy.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czy w szkole przewiduje się wirtualną strzelnicę 

celem przyciągnięcia młodzieży. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że przy wybudowanej sali                                  

w Karsznicach  będzie pracowania do taktyki wojskowej. Propozycja strzelnicy jest 

pomysłem na przyszłość.  

Radny Krzysztof Nowak zapytał jakie możliwości da ukończenie takiej szkoły. Co 

zyskuje uczeń.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik odpowiedział, że absolwenci tej szkoły otrzymują 

bonus przy rekrutacji na uczelnie wyższe.  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Radna Katarzyna Chwiałkowska  

przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na 

utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum Ogólnokształcącym                 

w  Zespole Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LVII/12/23 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III 

Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego                           

i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli. 

 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 listopada 2022 r. 

 

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że petycja dotyczy planowanego 

składowiska odpadów przy ul. Szadkowskiej w Zduńskiej Woli. Przedstawiła 

informację o pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nad petycją. Poinformowała, że  

komisja ustaliła między innymi, że sprawa została zawieszona na czas uchwalenia 

planu zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu. W związku z tym do 

Starostwa Powiatowego na dzień dzisiejszy nie wpłynął żaden dokument w tej 

sprawie. Komisja podziela obawy mieszkańców. Komisja proponuje uznać petycję za 

zasadną. Obywatele mają rację broniąc się przed składowiskiem odpadów. Radna 

Joanna Pawłowska zwróciła także uwagę na konieczność uchwalania planów 

zagospodarowania przestrzennego przez gminy.  

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że petycja powinna zostać odrzucona. Zapytał 

jaka jest procedura wydania takiej zgody przez powiat.  

Radca prawny Marcin Florczak poinformował, że trwa procedura ustalania warunków 

zabudowy dla tego terenu. Postępowanie to zostało zawieszone z uwagi na 

procedowanie w przedmiocie planu miejscowego. Plan miejscowy ma pierwszeństwo 

przed decyzją o warunkach zabudowy. Po ustaleniu warunków zabudowy, jeżeli 

dopuszczają one możliwość realizacji takiego zamierzenia na tym terenie, będzie 

możliwe dalsze procedowanie przed starostą wydania pozwolenia na prowadzenie  

działalności w takiej postaci w oparciu o ustawę o odpadach tj. czyli pozwolenie na 

magazynowanie odpadów.  By się szerzej odnieść należałoby znać zamierzenia.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czy Rada Powiatu tą uchwałą zablokuje zgodę na 

to składowisko i utylizację. 



Radca prawny Marcin Florczak poinformował, że ustawa o petycjach ma charakter 

ogólny. W tym wypadku Rada Powiatu nie ma takiej kompetencji by zablokować całe 

działanie. Zajęte stanowisko będzie miało charakter ogólny. Rada w odniesieniu do 

takiego rozpatrzenia petycji nie ma dalej idących kompetencji – w tym wypadku. 

Niewątpliwie są takie obszary gdzie rada zajmując stanowisko w drodze uchwały 

może pewne działania przyśpieszyć lub zablokować. Będzie to miało charakter 

ogólnego stanowiska rady.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że na dzień dzisiejszy plan jest opracowany 

- uniemożliwia składowania odpadów na tym terenie. Z tymże nie jest jeszcze 

uchwalony. Zaproponowała  zapisać: „Po rozpoznaniu petycji z dnia 10 listopada                   

w sprawie planowanej inwestycji polegającej na budowie składowiska odpadów przy 

ul. Szadkowskiej 72 C w Zduńskiej Woli uznaje ją za zasadną jednocześnie z uwagi 

na zapisy procedowanego dla tego terenu planu zagospodarowania miejscowego za 

bezprzedmiotową”. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że jego zdaniem petycja winna być 

skierowana wg. właściwości do Rady Miasta Zduńska Wola. Komisja oczywiście                    

z punku widzenia obywatela zbadała i uznała zasadność ale powinna wystosować 

wniosek do przewodniczącego o przekazanie do rozpatrzenia organowi właściwemu.  

Starosta Hanna Iwaniuk niedawno podejmowaliśmy stanowisko odnoście likwidacji 

oddziału kardiologii inwazyjnej. Prowadzone jest postępowanie czy Rada powiatu była 

właściwa do podejmowania takiego stanowiska. To jest ten sam powód o którym 

mówiła przewodnicząca Komisji. Odpowiadamy na potrzeby ludzi. Wypada im 

odpowiedzieć. Dziś wiemy jak ta sytuacja wygląda a na dzień kiedy petycja wpłynęła 

była decyzja o warunkach zabudowy.  

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że pan przewodniczący nadał bieg sprawie  

kierując petycję do Komisji. Pan stwierdził, że mamy ją rozpatrywać a nie kto inny.                   

W związku z tym komisja swoją pracę wykonała, przygotowała stanowisko.  

Członek Zarządu Marcin Łabędzi stwierdził, że Pan Przewodniczący miał prawo 

skierować petycje do komisji, gdyż nie miał możliwości zbadania zasadności petycji. 

Komisja ma prawo stwierdzenia zasadność. Przyjmuje argumentację pani 

przewodniczącej, że ludzie mają prawo mieć swoje obawy, żądać by na ich terenie 

żyło się jak najlepiej.  Wątpliwość budzi jedynie co gdy petycja jest zasadna, a powiat 

nie ma na tym etapie kompetencji. Jaki jest skutek przyjęcia takiej uchwały.  Czy 

stwierdzenie zasadna jest właściwe.  

Radna Joanna Pawłowska zacytowała wniosek wnoszących petycję. Poprosiła radcę 

prawnego o opinię. Komisja proponuje uznać zasadność petycji ale rada może 

zadecydować inaczej. 

Radny Dawid Mazurkiewicz podkreślił, że sprawa jest w toku i to nie oznacza, że 

zakończy się z korzyścią dla mieszkańców.  



Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że rozumie intencję pana Wicestarosty, że to nie 

Rada Powiatu  powinna się  zająć sprawą ale od daty wpływu minęły prawie trzy 

miesiące i teraz podjęcie decyzji o przekazaniu do Miasta, które też ją otrzymało jest 

nie ma miejscu.  

Przewodniczący Piotr Warchalewski ogłosił 15 minutową przerwę celem 

wypracowania stanowiska.  

Po przerwie  

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że zdania są podzielone. Nie ma 

jednoznacznego stanowiska. Ta sytuacja jest oceną zdarzeń i nie rodzi skutków 

prawnych. Odpowiadamy na petycję nie na skargę by uczynić wszystko w ramach 

prawa aby to składowisko nie powstało.  Faktem jest niezbitym, że rację przyznała 

już Rada Miasta Zduńska Wola podejmując wysiłek uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego . Prawda jest też to, że Starostwo na dzień 

dzisiejszy nie ma powodów by podjąć czynności na tym etapie sprawy. Nie mniej 

jednak wniosek by uchronić mieszkańców od tak uciążliwego sąsiada jest zasadny.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik złożył wniosek o przekazanie petycji wg. właściwości 

do Rady Miasta Zduńska Wola.  

Radca prawny Marcin Florczak poinformował, że może pojawić się tak wątpliwość, 

jednakże stoi na stanowisku, że petycja jest czymś innym od wniosku o wszczęcie 

postepowania administracyjnego. Nie można jej na podstawie ustawy o petycjach 

traktować równorzędnie i na tej podstawie twierdzić, że w momencie kiedy ona nie 

uruchamia postępowania administracyjnego to już odpada kompetencja rady do 

głosowania. W art. 9 o petycjach wskazane zostały organy, które mają takie petycje 

rozpatrywać. W ust. 2 wskazano, że jeżeli taka petycja została skierowana do organu 

stanowiącego to tenże organ ją rozpatruje. Błędem jest przypisywanie petycji 

większego charakteru niż on faktycznie ma. Biorąc pod uwagę, że petycja trafiła do 

organu stanowiącego tego powiatu sam zamysł procedowania kwestii 

umiejscowienia składowiska odpadów na którymś etapie będzie lub może być 

procedowane przez organ wykonawczy tego powiatu, biorąc pod uwagę prośbę  cyt. 

„oczekujemy od prezydenta Miasta i Starosty Zduńskowolskiego podjęcia 

stosownych działań by w ramach obowiązującego prawa zablokować umiejscowienie 

składowiska”. Jedyna możliwość jaka  zachodzi to jest głosowanie za zasadnością 

lub przeciwko tej zasadności. Jak się przyjmuje w literaturze tego zagadnienia                     

w ramach posiadanych kompetencji rada może przekazać petycję do stosownych 

organów. W pierwszej kolejności należy przegłosować wniosek o przekazaniu petycji 

wg. właściwości. Wniosek pani starosty nie jest możliwy do przyjęcia, gdyż 

bezprzedmiotowość petycji  wyłącza możliwość głosowania nad je zasadnością lub 

bezzasadnością.   

Radny Dawid Mazurkiewicz przytoczył definicję petycji. Stwierdził, że zgadza się                    

z opinią Pana mecenasa. Komisja wypracowała swoje stanowisko celem przekazania 

stanowiska do dalszych organów.  



Starosta Hanna Iwaniuk wycofała swój wniosek.  

Radny Marcin  Łabędzki zapytał czy jeżeli rada podejmie uchwałę, że jest zasadna to 

będzie to w zakresie kompetencji adresata. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zaproponował przegłosować wniosek 

Wicestarosty. 

 

Głosowano wniosku Wicestarosty Wojciech Rychlika w sprawie przekazania petycji 

do Rady Miasta Zduńska Wola.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Andrzej Dutkiewicz , Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (5) 

Katarzyna Chwiałkowska , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Romuald 

Solarek , Piotr Warchlewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Hanna Iwaniuk , Stanisław Szuster , Grzegorz Włodarczyk  

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Filipowski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

Radny Dawid Mazurkiewicz w imieniu Klubu PIS złożył wniosek o zaproszenie 

dyrektora szpitala w „Sprawach różnych”. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski ogłosił przerwę. 

Po przewie: 

Rady Andrzej Dutkiewicz stwierdził, że dyrektorzy i kierownicy jednostek powinni być 

dyspozycyjni w trakcie trwania sesji. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że nie podziela zdania 

radnego, byłoby to zasadne gdyby by był punkt dotyczący szpitala. Taki wniosek 

powinien zostać zgłoszony przy porządku obrad. 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że zadzwoniła do Pana dyrektora który jest 

jednocześnie anestezjologiem. Zwróciła się do radnego Andrzeja Dutkiewicza, czy 

oczekuje  by odszedł od stołu, by być dyspozycyjnym. Jest gotowa rozmawiać                    

o szpitalu. Odpowiedzi może udzielić w sprawach różnych. Chciałaby, by rozmowa 



trwała w kontekście bezpieczeństwa szpitala a nie w kontekście uprawiania polityki. 

Bo to co się wokół szpitala działo, bardziej trąci polityką niż czymś innym. 

Członek Zarządu Marcin Łabędzki zgłosił wniosek formalny o trzymanie się porządku 

obrad. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Radna Katarzyna Chwiałkowska  

przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji organowi właściwemu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Łabędzki , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (5) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna 

Pawłowska , Tomasz Półgrabia  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Zbigniew Piotrowski, Stanisław Szuster  

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

Uchwały nie podjęto.  

Radca prawny Marcin Florczak poinformował, że należy głosować na pierwotną 

uchwałą. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Radna Katarzyna Chwiałkowska  

przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 listopada 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-

Sójka , Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Piotr Warchlewski , Grzegorz 

Włodarczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Andrzej Dutkiewicz , Marcin Łabędzki , Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , 

Stanisław Szuster , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LVIII/13/23 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

10 listopada 2022 r. 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 grudnia 2022 r. 

 

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że 6 grudnia 2022 r. wpłynęła petycja 

dotycząca sprzeciwu wycinki dębu szypułkowego. W trakcie pracy komisja została 

zapoznana z protokołem Zarządu Powiatu z którego wynika, że Zarząd Powiatu na 

posiedzeniu w dniu 29 listopada  2022 r. nie wyraził zgody na wycinkę 

przedmiotowego drzewa. Wobec powyższego uznała petycję za zasadną. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że nie jest przeciwnikiem drzew ale to drzewo 

rośnie w rowie. Może dojść do wypadku. System korzeniowy zniszczy chodnik. Tak 

naprawdę nie ma tam odwodnienia. Wszystko do mementu jak się coś wydarzy.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że decyzja zarządu była „salomonowym 

wyjściem”. Zarząd w głosowaniu uznał, że dąb zostanie. Wykonawca zrealizuje tą 

drogę, da na nią gwarancję. Nie sprzeciwiał się pozostawieniu tego dębu. Nie należy 

rozpatrywać tego w kategorii, że nie ma odwodniania czy zostanie zniszczona ulica.  

Nie wiem czy za 20 lat będziemy funkcjonować, jeżeli degradacja środowiska będzie 

postępować w takim tempie. W ramach tej odpowiedniości to drzewo pozostało. 

Zaproponowała uznać petycję za bezzasadną gdyż dąb pozostanie zgodnie                      

z decyzją zarządu podjętą dnia 29 listopada2022 r. a petycja wpłynęła w grudniu.   

Radny Tomasz Półgrabia stwierdził, że dziś jest petycja o pozostawieniu drzewa                

a po zimie będzie petycja o naprawę nawierzchni masy bitumicznej zniszczonej 

przez system korzeniowy. Jest to niefortunna decyzja.  



Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że nie zgadza się ze zdaniem Pana radnego.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że sprawa była analizowana wnikliwie. 

Prawdą jest, że dąb rośnie po środku rowu ale we wsi Piaski podłoże jest piaskowe. 

Przenikliwość odwodnienia jest tutaj bardziej wnikliwa niż na innych terenach. Odbyła 

się konsultacja z projektantem. Badanie geologiczne wykazało, że jest duża 

przepuszczalność. Zawsze powtarza, że najważniejsze jest bezpieczeństwo ludzi. 

Drzewo ma walory przyrodnicze. Złożono wniosek by ustanowić to drzewo 

pomnikiem przyrody. Zostało przeprowadzone badanie dendrologiczne. Nie stwarza 

zagrożenia. Ma walory przyrodnicze. Zostały przeprowadzone zabiegi pielęgnacyjne. 

Zapewni odpowiednie odwodnienie. Jest to pewien wyjątek od reguły.  

Radny Stanisław Szuster poinformował, że jest przeciwny by to drzewo tam 

pozostało. Zdrowie i życie jest najważniejsze. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski przypominał, że sprawa nie dotyczy czy 

drzewo ma zostać wycięte.    

Radny Marcin Florczak stwierdził, że wystarczy jedno głosownie, które rozstrzygnie 

czy petycja jest zasadna czy nie.  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Radna Katarzyna Chwiałkowska  

przedstawiła projekt uchwały.  

 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosownia. 

 

Wyniki głosowania –wniosku w sprawie uznania petycji za zasadną. 

ZA: 2, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska  

PRZECIW (11) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

 



Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że głosownie, że petycja jest zasadna nie 

oznacza, że jest bezzasadna. Poprosił mecenasa o opinię.  

Radca prawny Marcin Florczak poinformował, że wynik sprawy jest taki, że petycja 

jest bezzasadna.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy, że rada może nie podjąć decyzji w danej 

sprawie.  

Radca prawny Marcin Florczak poinformował, że wówczas powinien pojawić się 

wniosek formalny o zdjęcie punktu z porządku obrad. W następstwie tego 

rozstrzygnięcia ten punkt nie byłby głosowany. Odbyło się głosowanie i petycja 

została uznana za bezzasadną.  

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że Rada głosując podjęła decyzję by wyciąć 

drzewo. 

Radny Andrzej Dutkiewicz zgłosił uwagi na braki formalne w postaci braku listy                               

z podpisami.   

Radca prawny Marcin Florczak stwierdził, że zgłaszane uwagi doprowadziły do tego, 

że temat został zapętlony. Nie rozstrzygamy kwestii przedmiotowości. Jest to 

stanowisko rady czy Państwo się zgadzają z takim stanowiskiem osób, które złożyły 

petycję czy też nie. Zaproponował reasumpcję głosownia i zastanowienie się co 

Państwo rozumiecie pod pojęciem zasadności i nie zasadności tej uchwały.  

Nie powinno się łączyć tego stanowiska ze stanowiskiem Zarządu Powiatu. Pan 

mecenas poinformował również, że co do listy, mieszkańcy taka listę dołączyli.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czy uchwała odpowiada na petycję.  

Radca prawny Marcin Florczak potwierdził, że uchwała odpowiada na petycję. 

Uznając petycję za zasadną, uznajecie by to drzewo pozostało i zgadzacie się z tezą 

postawioną w tej petycji. 

Starosta Hanna Iwaniuk złożyła wniosek o reasumpcję tego głosownia. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że opinia pana mecenasa była błędna, 

najpierw powinno odbyć się głosownie w kwestii zasadności a następnie 

bezzasadności. 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosownia.  

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenie reasumpcji głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna 

Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Andrzej Dutkiewicz , Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosownia.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji tj. uznanie petycji za zasadną.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-

Sójka , Joanna Pawłowska , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Tomasz 

Ziółkowski  

PRZECIW (5) 

Marcin Łabędzki , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska  

przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosownia.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 grudnia 2022 r. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka 

, Joanna Pawłowska , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (4) 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LVIII/14/23 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 

grudnia 2022 r. 

 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP-3/23 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Radna Katarzyna Chwiałkowska  

przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosownia.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP-3/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, 

Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (3) 



Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LVIII/15/23 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP-

3/23 

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. 

– FK/RP- 4/23 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Radna Katarzyna Chwiałkowska  

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosownia.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. 

– FK/RP- 4/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, 

Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Mataśka , Jadwiga Ziółkowska  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LVIII/16/23 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2023. – FK/RP- 4/23 

 

Punkt 16 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

                                                              



 

Na sesji w dniu 31 stycznia 2023 r.  Rada Powiatu podjęła 10 uchwał. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji odbyło się 5 

posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu 

bieżącego kierowania Powiatem, jak i wypracowanie spraw będących przedmiotem 

obrad Wysokiej Rady.   

inwestycje i zamówienia publiczne 

 

1. 9 lutego 2023 r. w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Łódzkiego złożony 

został wniosek o przyznanie pomocy finansowej w ramach programu „Infrastruktura 

sportowa Plus” na 2023 r. na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa 

Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylli w Zduńskiej woli o budynek sali 

gimnastycznej z zapleczem i dwiema salami dydaktycznymi”. Powiat Zduńskowolski 

wnioskował o 300 000,00 zł.  

2. Powiat Zduńskowolski otrzymał 1 400 000,00 zł dofinansowania na realizację 

zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4909E na odcinku od skrzyżowania 

Korczew – Wólka Wojsławska do skrzyżowania z drogą powiatową nr 4907E                       

w miejscowości Suchoczasy”. Są to środki Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Dofinansowanie pokryje 50% szacowanej wartości inwestycji. 22 lutego 2023 r. 

Powiat Zduńskowolski poinformował Łódzki Urząd Wojewódzki                                                   

o gotowości do zawarcia umowy o dofinansowanie.  

3. 14 lutego 2023 r. nastąpił odbiór etapu I zamówienia pn.: Opracowanie 

kompleksowej dokumentacji dotyczącej przebudowy, modernizacji i adaptacji 

budynku przy ul. Piwnej 8A w Zduńskiej Woli). Etap I obejmował opracowanie 

koncepcji architektonicznej budynku wraz z koncepcją zagospodarowania terenu. 

Zamówienie realizuje firma TIM ARCHITEKCI s.c. z Częstochowy. 

4. 23 lutego 2023 r. złożony został wniosek o dofinansowanie ze środków PFRON                    

(w ramach obszaru B „Programu wyrównywania różnic między regionami III”) 

zadania pn.: „Zwiększenie dostępności dla osób niepełnosprawnych budynku II 

Liceum Ogólnokształcącego w Zduńskiej Woli”.  Łączny koszt realizacji zadania to 

664 742,68 zł. Wnioskowana kwota dofinansowania ze środków PFRON to 

165 000,00 zł. Zadanie polega na rozbudowie budynku szkoły  o windę zewnętrzną, 

przeznaczoną dla osób niepełnosprawnych oraz likwidację barier 

architektonicznych wewnątrz obiektu. Zadanie jest integralną częścią zadania 

budżetowego pn.: „Przebudowa dachu na II Liceum Ogólnokształcącym                    

w Zduńskiej Woli wraz z modernizacją instalacji c.o. i zapewnieniem dostępu 

dla osób niepełnosprawnych”. 

5. Ogłoszone zostało postępowanie o udzielanie zamówienia publicznego 

dotyczącego wykonania robót budowalnych polegających na przebudowie dachu 

na II Liceum Ogólnokształcącym w Zduńskiej Woli, wraz                                                                   

z modernizacją instalacji c.o. i zapewnieniem dostępu dla osób niepełnosprawnych. 

Postępowanie prowadzone jest w trybie podstawowym, na podstawie art. 275 pkt 1 

ustawy z dnia 11 września 2019 r. – Prawo zamówień publicznych. Termin 

składania ofert został wyznaczony na dzień 01.03.2023r do godziny 10:00. Zadanie 

objęte przedmiotem zamówienia współfinansowane jest z Rządowego Funduszu 

Polski Ład „Program Inwestycji Strategicznych oraz środków własnych Powiatu 



Zduńskowolskiego. 

6. Ogłoszone zostało postępowanie o udzielanie zamówienia publicznego 

dotyczącego wykonania robót budowalnych polegających remoncie drogi 

powiatowej nr 4904E na odcinku od skrzyżowania Korczew – Wólka Wojsławska do 

skrzyżowania z drogą powiatową nr 4907E w miejscowości Suchoczasy. 

Postępowanie prowadzone jest w trybie podstawowym, na podstawie art. 275 pkt 1 

ustawy z dnia 11 września 2019 r. – Prawo zamówień publicznych. Termin składania 

ofert został wyznaczony na dzień 01.03.2023r do godziny 10:00. Zadanie objęte 

przedmiotem zamówienia współfinansowane jest z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg.  

7. W dniu 15.02.2023 r. odbyło się otwarcie ofert w postępowaniu publicznym pn.: 

„Dostosowanie budynku Domu Pomocy Społecznej w Przatówku do potrzeb osób 

z niepełnosprawnościami -roboty budowlane i modernizacja”.                                                   

W postępowaniu zostały złożone następujące oferty: 

- Oferta nr 1 złożona przez Firmę EUROTEC Agnieszka Gościk z Łodzi - wartość 

oferty brutto 151 290,00 zł; 

- Oferta nr 2 złożona przez ZAKŁAD REMONTOWO-BUDOWLANY mgr inż. Witold 

Dawid ze Zduńskiej Woli – wartość oferty brutto 289 260,83 zł; 

- Oferta nr 3 złożona przez "ARKA" Arkadiusz Niciak z Łasku – wartość oferty brutto 

276 241,94 zł; 

- Oferta nr 4 złożona przez C.T.G INVEST Sp. z o.o z Pabianic – wartość oferty 

brutto 380 999,53zł; 

- Oferta nr 5 złożona przez Konsorcjum firm P.H.B. „ZAMBUD II” Bartłomiej Biniek i  

.Elektroszum Marcin Szumicki z Sieradza – wartość oferty brutto 483 009,61 zł; 

- Oferta nr 6 złożona przez KLUXIMAL Sp. z o.o. z Poznania – wartość oferty brutto 

238 182,00 zł; 

Obecnie trwa procedura  badania złożonych ofert w przedmiotowym postępowaniu. 

Zamówienie realizowane będzie  w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 “Dostępny samorząd - granty” i 

współfinansowane ze środków europejskich, dotacji celowej oraz środków własnych 

Powiatu Zduńskowolskiego 

 

sprawy społeczne, promocja, kultura i sport        

                                                                

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli, Dom Dziecka im. św. 

Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach, Domy Pomocy Społecznej                                       

oraz Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego 

realizowały statutowe działania jednostki, a ponadto: 

➢ Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli prowadziło zadania 

dotyczące projektu „Rodzinka jest dobra na wszystko”, współfinansowanego z 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 (realizowanego w 

latach 2022-2024). 

 

➢ Wychowankowie Domu Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego                                            

w Wojsławicach uczestniczą w projekcie „#daMyradę”, dzięki któremu 



korzystają systematycznie z porad psychologa oraz biorą udział w warsztatach 

profilaktyki uzależnień cyfrowych.   

 

➢ 10 lutego 2023 roku kolejni wychowankowie Domu Dziecka im. św. 

Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach rozpoczęli turnus rehabilitacyjny 

w Ośrodku Rehabilitacyjno-Leczniczym w Rafałówce, gdzie korygują swoje 

wady postawy oraz poprawiają sprawność ruchową.   

 

➢ Środowiskowy Dom Samopomocy w Zduńskiej Woli przy ul. Dąbrowskiego 15 

zorganizował w dniu 3 lutego warsztaty nt. „Prawa osoby niepełnosprawnej”,                    

a 20 lutego warsztaty pn. „Jak samemu dbać o własne zdrowie i rozwój”. Oba 

warsztaty przeprowadzone były przez doradców zawodowych                                                

z Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi, Centrum Informacji i Planowania 

Kariery Zawodowej Oddział w Sieradzu. 

 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o.: 

➢ kontynuacja prac remontowych budynku byłego Oddziału Dziecięcego: 

 

• zakończenie przebudowy II piętra Oddziału Dziecięcego na potrzeby Działu 

Fizjoterapii (przebudowa współfinansowana z dotacji                                                          

z Regionalnego Centrum Polityki Społecznej w Łodzi ze środków PFRON); 

od 16.01.2023 roku Dział Fizjoterapii funkcjonuje w nowej lokalizacji – II 

piętro po Oddziale Dziecięcym, 

 

• przebudowa pomieszczeń części parteru i I piętra Oddziału Dziecięcego na 

potrzeby Oddziału Rehabilitacji; 

 

➢ prowadzenie prac remontowych dostosowujących wejście do Oddziału 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej oraz zakup sprzętu (inwestycja 

współfinansowana ze środków programu Dostępność Plus dla POZ                         

z Ministerstwa Zdrowia (II postępowanie); 

 

➢ przygotowanie postępowania przetargowego na zakup sprzętu medycznego dla 

Szpitala w ramach realizacji projektu Dostępność Plus dla Szpitala                                              

z Ministerstwa Zdrowia; 

 

➢ przygotowywanie wniosku o finansowanie remontu Oddziału Internistycznego z 

Pododdziałem Geriatrycznym; 

 

➢ zgodnie z uchwałą Nr 1/2023 Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. z dnia 23 stycznia 2023 

roku – rozpoczęcie realizacji umowy dotyczącej dzierżawy części 

nieruchomości Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. z American 

Heart of Poland S.A. na prowadzenie działalności leczniczej obejmującej 

diagnostykę i terapię w zakresie kardiologii, kardiologii inwazyjnej oraz 

angiologii; 



 

➢ wymiana i wdrożenie środowiska serwerowego, na którym działa 

oprogramowanie Szpitala; 

 

➢ prowadzenie projektu dla mieszkańców powiatu pn. „Program rehabilitacji 

leczniczej w zakresie chorób grzbietu i kręgosłupa”; 

 

➢ prowadzenie punktu szczepień przeciwko Covid-19; 

 

➢ działania statutowe. 

 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

➢ 25 stycznia 2023 roku Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował, 

że od 1 lutego 2023 roku istnieje możliwość składania wniosków                                               

o zorganizowanie stażu, robót publicznych, organizację prac interwencyjnych, 

przyznanie bonu na zasiedlenie, szkolenie dla osób bezrobotnych. Wnioski 

przyjmowane są do wyczerpania limitu środków z Funduszu Pracy – Algorytm, 

przeznaczonych na ten cel. 

 

➢ 27 stycznia 2023 roku w Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyła się giełda pracy z pracodawcą MAJOR 

Jarosław Bernasiak Doradztwo i Nadzory na stanowisko brukarz. W giełdzie 

pracy uczestniczyły osoby bezrobotne. Pracodawca potwierdził zatrudnienie 

jednej osoby.  

 

➢ 6 lutego 2023 roku Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował,  że 

w terminie od 15 lutego 2023 roku do 22 lutego 2023 roku prowadzony jest 

nabór wniosków pracodawców o sfinansowanie kosztów kształcenia 

ustawicznego z Krajowego Funduszu Szkoleniowego z limitu podstawowego. 

Nabór powtarzany będzie do wyczerpania głównego limitu środków z KFS.                             

W przypadku wykorzystania środków KFS z limitu głównego, nabór zostanie 

zakończony, a podany zostanie termin naboru z rezerwy KFS, pod warunkiem 

otrzymania dodatkowych środków. 

 

➢ 17 lutego 2023 roku Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował, 

że Okręgowy Inspektorat Służby Więziennej w Łodzi ogłosił nabór do służby na 

stanowiska: strażnik działu ochrony (funkcjonariusz SW), młodszy psycholog 

działu penitencjarnego (funkcjonariusz SW), młodszy pielęgniarz, młodsza 

pielęgniarka, młodszy ratownik medyczny (funkcjonariusze SW). 

 

➢ 22 lutego 2023 roku Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował, 

że w II kwartale 2023 roku odbędą się grupowe porady zawodowe, prowadzone 

przez doradców zawodowych. Porady będą prowadzone w następujących 

tematach: „Jak skutecznie wejść na rynek pracy”, „Sposoby poszukiwania 

pracy”, „Samoocena  w poszukiwaniu pracy i rozmowie kwalifikacyjnej”. 

 



➢ W okresie od 24 stycznia 2023 roku do 22 lutego 2023 roku do Powiatowego 

Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli wpłynęły 4 oświadczenia                                                       

o powierzeniu wykonywania pracy cudzoziemcowi dla obywateli Gruzji, 

Białorusi i Ukrainy.  

 

➢ Na dzień 23 lutego 2023 roku Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 

25 krajowych ofert pracy na 40 wolnych miejsc pracy, na stanowiska: szwaczka, 

psycholog szkolny, pokojowa, psycholog, pracownik biurowy, konstruktor, 

elektryk, kierowca- ładowacz, pracownik produkcji, lakiernik, spawacz, 

pomocnik spawacza, operator koparki, rozbiorowy mięsa wieprzowego - 

wykrawacz, fryzjer, stolarz meblowy, operator sprzętu ciężkiego, monter, tokarz, 

pomocnik elektromontera. 

 

➢ W sposób ciągły prowadzone są czynności, które wynikają z zadań statutowych 

Urzędu. 

 

Informacja o stanie bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim 

Według statystyki na koniec stycznia 2023 roku w Powiatowym Urzędzie Pracy 

w Zduńskiej Woli były zarejestrowane 1 632 osoby bezrobotne, w tym 868 kobiet. 

Stopa bezrobocia na koniec grudnia 2022 roku osiągnęła w Powiecie Zduńskowolskim 

6,4%, województwie łódzkim 5,4%, a w Polsce 5,2%. 

Wsparcie dla obywateli Ukrainy 

Na dzień 23 lutego 2023 roku aktywnych jest 26 osób bezrobotnych (w tym 24 

kobiety)  oraz 1 poszukująca pracy (kobieta).  

Obywatel Ukrainy może skorzystać z bezpłatnej pomocy Powiatowego Urzędu 

Pracy obejmującej wsparcie w znalezieniu pracy, przede wszystkim przez 

pośrednictwo pracy  oraz poradnictwo zawodowe. Wszystkie informacje oraz oferty 

pracy w języku ukraińskim są ogólnodostępne na stronie internetowej oraz w 

gablotach, w siedzibie Urzędu. W  Urzędzie nadal funkcjonuje punkt kontaktowo-

informacyjny zarówno dla obywateli Ukrainy poszukujących pracy, jak i pracodawców 

zainteresowanych ich zatrudnieniem. Kontakt telefoniczny: 43 824 71 33, 516 497 214;  

mailowy posrednictwo@zdunskawola.praca.gov.pl. Dodatkowo przez cały czas 

uruchomiona jest infolinia Zielona Linia, czynna w godzinach 08:00-18:00 pod 

numerem telefonu 19524. 

Zgodnie z obowiązującą specustawą dotyczącą pomocy uchodźcom, 

do Powiatowego Urzędu  Pracy w Zduńskiej Woli w okresie od 24 stycznia 2023 roku 

do 23 lutego 2023 roku wpłynęły 24 powiadomienia o powierzeniu wykonywania pracy 

obywatelowi Ukrainy.  

Na dzień 23 lutego 2023 roku  Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 

6 ofert pracy (11 wolnych miejsc pracy), na które może być skierowany obywatel 

Ukrainy.  Stanowiska: szwaczka, pokojowa, pracownik produkcji, rozbiorowy mięsa 

wieprzowego- wykrawacz, fryzjer. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli nadal zwraca się z prośbą                          

o zgłaszanie się pracodawców z terenu Powiatu Zduńskowolskiego, którzy byliby 



zainteresowani zatrudnianiem uchodźców z Ukrainy, wśród których przeważają 

kobiety.   

Spotkania, wydarzenia, uroczystości: 

Nauka dla Biznesu – Nowe Perspektywy 

Konferencja „Nauka dla Biznesu – Nowe Perspektywy”, jaka miała miejsce 3 

lutego  w ZCI „Ratusz”, skierowana była przede wszystkim do przedsiębiorców z terenu 

Powiatu Zduńskowolskiego, którzy chcą budować swoją przewagę konkurencyjną w 

oparciu o innowacyjne produkty i technologie. Spotkanie pozwoliło na zapoznanie się 

z kwestiami projektowania oraz wdrażania innowacji w firmach, a także źródłami ich 

zewnętrznego finansowania, korzystając z doświadczenia Łukasiewicz – Łódzkiego 

Instytutu Technologicznego. 

Samorząd Powiatu Zduńskowolskiego i Miasta Zduńska Wola podpisały 

porozumienie o współpracy partnerskiej z Łukasiewicz – Łódzkim Instytutem 

Technologicznym. Naszymi nadrzędnymi celami są: wymiana wiedzy, umiejętności i 

doświadczeń oraz współpraca ekspercka i badawcza w zakresie transformacji 

cyfrowej, ochrony zdrowia, zrównoważonej gospodarki i energii oraz inteligentnej i 

czystej mobilności; zacieśnianie kontaktów  ze środowiskiem biznesowo-naukowym; 

uczestnictwo w szkoleniach, warsztatach, konferencjach oraz spotkaniach w formule 

B2B z lokalnymi przedsiębiorcami i instytucjami otoczenia biznesu. 

,,Laur Zduńskowolski miasto & powiat” 

Za nami wydarzenie, które nie tylko połączyło siły miasta i powiatu, ale także 

różnych środowisk działających na naszym terenie. Ludzie biznesu, kultury, 

społecznicy oraz tegoroczny ambasador Zduńskiej Woli odebrali od Starosty 

Zduńskowolskiego Hanny Iwaniuk i Prezydenta Miasta Zduńska Wola Konrada Pokory 

„Laur Zduńskowolski miasto & powiat 2023”. Podczas uroczystej gali, zorganizowanej 

3 lutego w zduńskowolskim „Ratuszu”, „Laur Zduńskowolski miasto & powiat 2023” 

wręczono: 

– w kategorii PRZEDSIĘBIORSTWO – 

Spółdzielni BONEX 

firmie Kultowy Browar Staropolski Sp. z o.o. 

firmie Karton Polska Sp. z o.o. Sp. k. 

firmie Usługi Transportowo-Komunalne Beata Kamola 

– w kategorii SPOŁECZNIK – 

Marii Donat 

– w kategorii KULTURA – 

Klubowi Literackiemu „Topola” 

– w kategorii AMBASADOR Zduńskiej Woli – 

Antoniemu Krajewskiemu 

Nagrodę Specjalną Dyrektora Sieć Badawcza Łukasiewicz – Łódzki Instytut 

Technologiczny otrzymała firma Izodom 2000 Polska Sp. z o.o. za innowacyjne i 

ekologiczne rozwiązania. 

Galę artystycznie uświetnił duet Justyna Majkowska i Piotr Cajdler. 

https://www.facebook.com/lukasiewiczlit?__cft__%5b0%5d=AZUJFyq-GNJ1YHEAQBqCjYZIPdSViqy_US-f4V5_i_QDzdIFcmhuB2bbE-7IPSivHpSxzNMpaz6Jh-olzAdO9TpfUXXwEmZtELiR9ec2TiLGKJW3LVeQ_HL-MYilyHk2Yh_R99L603H71xVRrRSudTeUg7M5bF5jT0A5sNQJ4EeOij8IxewxgD_F4t13qrn3QeA&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/lukasiewiczlit?__cft__%5b0%5d=AZUJFyq-GNJ1YHEAQBqCjYZIPdSViqy_US-f4V5_i_QDzdIFcmhuB2bbE-7IPSivHpSxzNMpaz6Jh-olzAdO9TpfUXXwEmZtELiR9ec2TiLGKJW3LVeQ_HL-MYilyHk2Yh_R99L603H71xVRrRSudTeUg7M5bF5jT0A5sNQJ4EeOij8IxewxgD_F4t13qrn3QeA&__tn__=-%5dK-R


Projekt „Młodzież i Pierwsza Pomoc”  

6 lutego rozpoczęła się trzynasta edycja wspólnego projektu Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zduńskiej Woli oraz Starostwa 

Powiatowego w Zduńskiej Woli pn. „Młodzież i Pierwsza Pomoc”. Szkolenie 

skierowane jest do przedostatnich klas szkół ponadpodstawowych z terenu Powiatu 

Zduńskowolskiego. Uczniowie zapoznają się                                                                                              

z procedurami udzielania pierwszej pomocy. Program zawiera przede wszystkim 

praktyczne zajęcia z prowadzenia resuscytacji krążeniowo-oddechowej, obsługi AED 

oraz m.in. sposobów reagowania przy zadławieniach czy oparzeniach. 

34-lecie istnienia Stowarzyszenia Abstynentów Klubu „Wola” w Zduńskiej Woli 

Doniosły Jubileusz 34-lecia istnienia obchodziło 11 lutego Stowarzyszenie 

Abstynentów Klubu „Wola” w Zduńskiej Woli. Z tej okazji Władze Powiatu 

Zduńskowolskiego złożyły wszystkim Członkom i Sympatykom Stowarzyszenia 

życzenia satysfakcji z pracy społecznej oraz niesienia pomocy bliźnim. Swoim 

zaangażowaniem dają świadectwo, że można trwać w abstynencji i cieszyć się pełnią 

życia. 

Konferencja Popularnonaukowa „Powstanie styczniowe w powiatach sieradzkim  i 

wieluńskim – świadectwa walk i działań” 

Wicestarosta Zduńskowolski Wojciech Rychlik uczestniczył, w imieniu Władz 

Powiatu Zduńskowolskiego, w Konferencji Popularnonaukowej „Powstanie styczniowe 

w powiatach sieradzkim i wieluńskim – świadectwa walk i działań”, która odbyła się 11 

lutego  w Zduńskowolskim Centrum Integracji „Ratusz”. Organizatorem konferencji 

było Towarzystwo Przyjaciół Zduńskiej Woli i Wieluńskie Towarzystwo Naukowe. 

Konferencja odbyła się w ramach tegorocznych obchodów 160. rocznicy Powstania 

Styczniowego. 

Stypendia sportowe 2023: 

Do Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego wpłynęło 26 wniosków                                               

o przyznanie stypendium sportowego. 9 z nich zakwalifikowało zawodników do 

otrzymania stypendium sportowego, a 17 nie zostało zakwalifikowanych   ze względu 

na wyczerpanie limitu środków finansowych, tj. 27.000,00 zł brutto, zabezpieczonych 

w budżecie Powiatu Zduńskowolskiego na omawiany cel  (11 osób) bądź niespełnienie 

przez zawodników (6 osób) kryteriów określonych  w warunkach, zasadach, trybie 

przyznawania i pozbawiania, rodzajach i wysokościach stypendiów sportowych – 

zgodnie z zasadami  i trybem przyznawania stypendiów za osiągnięte wyniki sportowe, 

przyjętych uchwałą Nr XXXVIII/93/17 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 22 

grudnia 2017 r. ze zmianami (Uchwała Nr XL/58/21 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 26 listopada 2021 r.). Przed wydaniem decyzji, sporządzono ranking wyników,                     

w którym ułożono zawodników według kolejności                                                                              

od najwyższych do najniższych osiągnięć z ich wyszczególnieniem                                           

i pozycjonowaniem… 

 



Nagrody sportowe 2023: 

 Nagrody pieniężne stanowią wyraz uznania władz samorządowych Powiatu 

Zduńskowolskiego dla środowiska sportowego za wkład we współtworzenie i 

podnoszenie poziomu kultury fizycznej i sportu w Powiecie Zduńskowolskim oraz jego 

promocję w kraju i za granicą. 

 Wśród 15 rozpatrzonych wniosków o przyznanie nagrody dla zawodników i 

trenerów, znalazły się 4 wnioski, w przypadku których podjęto decyzję odmowną (3 

zawodników, 1 trener). Odmowy związane były z niespełnieniem przez 

zawodników/trenera kryteriów określonych w warunkach, zasadach, trybie 

przyznawania i pozbawiania, rodzajach  i wysokościach stypendiów sportowych. 

Zgodnie z zasadami i trybem przyznawania stypendiów za osiągnięte wyniki sportowe 

przyjętych uchwałą Nr XXXVIII/93/17 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 22 

grudnia 2017 r. ze zmianami (Uchwała Nr XL/58/21 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 26 listopada 2021 r.). Dwa wnioski nie zostały rozpatrzone z powodu wpłynięcia 

ich po terminie. Kwota jednorazowych nagród pieniężnych dla zawodników i trenerów 

wynosi 7 850  zł brutto.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz podjął temat stypendiów dla sportowców.  Cześć  osób nie 

otrzymała tych stypendiów. Jest niezadowolenie z tego tytułu, jak to wyglądało                        

w poprzednich latach. Czy jest możliwość przesunięcia środków tak by wszyscy te 

stypendia otrzymali.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że było wile osób niezadowolonych.  

Dokumenty zostały wysłane do Samorządowego Kolegium Odwoławczego. Komisja 

nie działa w oparciu o uznaniowość  a w oparciu o regulamin gdzie są ściśle określone 

kryteria.  W ślad za nimi idzie punktacja. Często było tak, że zawody w których brali 

udział sportowcy nie mieli tej rangi, która była uznawana przez nas. Nie było powodów 

formalnych. Co do wielkości środków pula nie była satysfakcjonująca. Na dzień 

dzisiejszy konkurs został zakończony. Nie ma możliwości przesunięcia środków, by je 

uzupełnić.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy w porównaniu z innymi latami zmieniły się 

kryteria czy zostały zaostrzone czy młodzież nie osiągnęła wysokich wyników oraz czy 

można je obniżyć.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że komisja była związana 

regulaminem. Przyznanie środków było ściśle związane z budżetem. Zostało 

złożonych dużo więcej wniosków niż było środków. Sportowcy, którzy plasowali się w 

miejscach medalowych mogli otrzymać stypendia. Może należy się zastanowić przy 

uchwalaniu budżetu by tych środków było więcej.  Powiaty są pod ścianą finansową. 

Tak źle nie było od siedmiu lat.  Dodatkowo dochodzi inflacja a dochody są na 

poziomie roku 2018 oraz koszt obsługi długu. Potrzebna jest reforma finansów 

publicznych.  



Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że nie wszystkie powiaty są w takiej sytuacji 

jak powiat zduńskowolski. Ma miejsce wzrost PIT i CIT. Warto by było docenić tych 

sportowców. Może jakieś inne stypendia.  

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że jest to bolączka nie tylko w kontekście tych 

środków na sport ale i w kontekście funkcjonowania ośrodka w którym jesteśmy. 

Chcemy by tu było dużo więcej młodzieży ale w ślad za tym idą koszty. Ludzie mają 

malejące dochody. Zauważmy potrzeby, jednak póki co takich możliwości nie mamy. 

Nie jest to kwestia niechęci. Chodzi o środki.  

Radny Zbigniew Piotrowski zaproponował by w regulaminie zapisać, że wszyscy ci 

co startują i mają wyróżnienie są reprezentantami powiatu zduńskowolskiego.  

Członek Zarządu Marcin Łabędzki  poinformował, że bardzo często jest tak, że ci 

sportowcy muszą się dostosować do barw klubowych. Jeżeli klub nie wyrazi zgody 

na dodatkowe logo na koszulce czy wtedy będziemy się zastanawiać czy tej osobie 

przyznać stypendium czy nie. Często osoby te trenują nie u siebie i ponoszą dużo 

większe koszty chcąc coś osiągnąć. Z jednej strony mogłoby to być fajne z drugiej 

strony karać uczestników. Czy takie zapisy ograniczające są wskazane.   

Radny Stanisław Szuster zmienił temat, stwierdził, że naprawa dróg występuje 

znacznie wolniej niż ich degradacja. Mieszkańcy często się pytają dlaczego 

wykonywana jest dana droga a nie inna. Może należy sprawdzić częstotliwość ruchu 

na poszczególnych odcinkach.  Powiat ma takie możliwości.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że wykonanie takich badań wiąże się z 

kosztami. Miasto miało taki pomysł by skategoryzować drogi pod kątem kolejności 

ich remontu przedstawiając mieszkańcom ankietę. Jesteśmy na rok przed końcem 

kadencji, czy ktoś kto po nas przyjdzie będzie te założenia realizował. Często są to 

wnioski gmin. Ponadto działamy w oparciu o WPI i chociaż trudno go realizować z 

uwagi na brak środków zewnętrznych jest to dokument, który funkcjonuje, ponadto 

wybierane są drogi na które jest dokumentacja techniczna. Każde środki powinny być 

wydane celowo.  

Radny Stanisław Szuster zapytał jaki to jest koszt. 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg odpowiedział, że idąc tym tokiem 

rozumowania to nic nie przebije ulicy Łaskiej a drogi w gminie Szadek bliżej powiatu 

poddębickiego nigdy nie doczekałby się przebudowy. Takie będą konkluzje z tego 

badania. Nie widzi zasadności takiego badania. Mogłoby to dać do myślenia, że jedna 

droga jest obciążona ruchem bo ruch jest na tyle sporadyczny i mogłoby to być 

podstawą do przekazania drogi gminie, bo nie spełnia warunków ustawowych drogi 

powiatowej. Jesteśmy małym powiatem z małym zarządem dróg z małą obsadą 

etatową. Jest to kilku pracowników. Nie jest to praca na miesiąc. Należałoby  dokonać 

badania każdej kategorii pojazdów, ciężarówek, pojazdów osobowych, jednośladów. 

Jest to możliwe. Nikt tego wcześniej nie robił. Nie jest to obowiązkiem zarządy drogi. 



Można to zrobić w dwojaki sposób: zaangażować człowieka lub za pomocą 

urządzenia, którym PZD dysponuje.  

Punkt 17 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że oczekuje informacji na temat 

zduńskowolskiego szpitala. Co się dzieje w szpitalu, na jakim etapie jest zamknięcie 

oddziału chirurgii. Jak to jest możliwe, że lekarze pracują ponad 400 godz. 

miesięcznie. Jak Pani wiedząc o tym reaguje na tą sytuację. Jest to niezgodne                     

z kodeksem pracy. 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że nie zna szczegółów ile pracują lekarze. 

Wczoraj rozmawiała z chirurgami, którzy pracowali na naszym oddziale. Do pracy na 

tym oddziale jest potrzeba trzech lekarzy.  Były próby poszukiwania takich lekarzy                      

z zewnątrz. Trwają rozmowy. Nie udało się zatrudnić chirurga na etat. Sytuacja stała 

się trudna. Każdy lekarz z zewnątrz żąda większych pieniędzy. W okresie covidu (2 

lata) szpital stał się szpitalem jednoimiennym. Funkcjonował dla pacjentów 

covidowych. Dobrze działa Oddział Ginekologii wraz z Ginekologią Onkologiczną. 

Niestety położnictwo (kilka porodów w skali miesiąca) nie jest w stanie przy utrzymaniu 

tego Oddziału wypracować takiego wyniku finansowego by wynik uzyskany na 

ginekologii zrekompensował. Choć wykonanie ryczałtu jest na poziomie 118 % 

sytuacja nie jest tragiczna, tragiczne jest to, że są problemy z lekarzami. Dotyczy to 

wszystkich oddziałów. Udało się unormować pracę Oddziału Chirurgicznego i zrobić 

wiele w szpitalu. Jest także sprawa udziału wszystkich samorządów choćby rzędu 

100.000 zł.  Pisaliśmy pisma, odbyły się spotkania niestety z miernym skutkiem. Dawny 

Oddział Chirurgii jest wyremontowany, na 2 piętrze jest administracja, są poradnie 

gdzie specjaliści przyjmują pacjentów. Dawny oddział pediatryczny jest 

wyremontowany, na 2 piętrze jest fizjoterapia dla pacjentów ze skierowaniem lub 

odpłatnie. Na pierwszym piętrze są pacjenci, którzy wymagają hospitalizacji. Na 

parterze funkcjonuje pogotowie. Działa w ramach konsorcjum. Czynione są starania w 

kierunku pozyskania środków w celu poprawy warunków. W drugim budynku jest 

wyremontowana ginekologia, Oddział Położniczy-który generuje koszty. Na tym 

piętrze znajduje się także Oddział Dziecięcy, gdzie są sale z fotelami dla rodziców. 

Został Oddział Wewnętrzny i parter czyli chirurgia. Zduńska Wola otrzymała 

propozycję zorganizowania kardiologii inwazyjnej. Jest to mały szpital. Robimy 

wszystko by mu pomóc. Brakuje jednak lekarzy. Odnośnie chirurgii jest tam problem z 

węzłem sanitarnym, został tymczasowo zawieszony. Być może będzie to kilka dni a 

może do 19 jak został złożony wniosek. Powiadomione zostały wszystkie okoliczne 

jednostki o wstrzymaniu przyjęć. Prowadzone są rozmowy z trzema różnymi 

podmiotami, które zapewnią funkcjonowanie Oddziału Chirurgicznego. Chirurdzy są 

zmęczeni ale mają poczucie obowiązku i odpowiedzialności za pacjentów. Odbędzie 

się spotkanie z AHP. Poszukujemy lekarzy niekoniecznie kardiologów inwazyjnych. 

Gdyż nie wszyscy pacjenci chorzy na serce wymagają interwencji chirurgicznej. W 

sobotę odbędą się kolejne spotkanie, na jedno poprosiła Pana Prezydenta Pokorę. 



Hałas wokół szpitala nie służy temu szpitalowi.   Robi wszystko by sprawa chirurgii się 

rozwiązała.  

Rady Dawid Mazurkiewicz zapytał czy rozmowy w sprawie kardiologii inwazyjnej się 

zakończyły czy będą prowadzone. Jak wygląda obsługa kadrowa na innych 

oddziałach. 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że nie ma powodów sądzić by pojawił się 

problem na innych oddziałach. Nie da się jednak wszystkiego przewidzieć. Wierzy, 

że poczucie odpowiedzialności wśród lekarzy jest bardzo duże. Kadra się jednak 

starzeje. Ze względu na wymogi związane z wykształceniem może również  pojawić 

się problem z pielęgniarkami. Kiedyś pielęgniarka mogła pracować po szkole 

średniej. W przypadku kardiologii inwazyjnej to byłaby pomoc dla szpitala ale i pomoc 

dla mieszkańców. Kardiologia przeniosła się do Wielunia. W Zduńskiej Woli też miała 

szansę funkcjonować. AHP ma 60 oddziałów w Polsce. Działa jako duża firma. Rada 

Nadzorcza i Zgromadzenie Wspólników było za, nagle się okazało, że podział 

województwa jeżeli chodzi o świadczenie tych usług jest inny niż przed chwilą. 

Rozumie polityków ale w zakresie działań zdrowotnych już mniej. Czy uda się 

nawiązać rozmowy, nie wie. 

Radny Tomasz Półgrabia zapytał co w sytuacji gdy doszłoby do likwidacji Oddziału 

Chirurgicznego.   

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że rozmowy toczą się od dłuższego czasu. 

Wierzy w ich szybki efekt. Jest po rozmowie z lekarzami, nie odniosła wrażenia, że 

będą chcieli się przenieść. Być może ich skład będzie uzupełniony lekarzem 

lokalnym, co byłoby najmniej kosztowne. Bądź będą pracować w zespole, który 

zatrudni tych dwóch panów. Bądź trzecia ewentualność będzie to zespół z zewnątrz. 

Chirurgia będzie funkcjonowała.  

Radna Joanna Pawłowska zapytała gdzie ma kierować się osoba z problemami 

sercowymi. 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że będzie miała duży problem. Jest 

kardiologia inwazyjna w Wieluniu i Łodzi. Można zadzwonić po pogotowie, które 

przewiezie w miejsce gdzie zostanie pacjentowi udzielona pomoc. Ratownicy 

medyczni podejmą decyzje gdzie przewieźć pacjenta. Nie ma rejonizacji w przypadku 

pacjenta.  

Punkt 18 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz nawiązał do braku obecności dyrektorów jednostek na 

sesji. Podtrzymuje zdanie, że wszyscy dyrektorzy jednostek powinni być obecni. 

Oczekuje obecności dyrektora szpitala na sesji. Zgłosił uwagi do organizacji sesji.  



 

Punkt 19 

Sprawy różne. 

 

Spraw różnych nie zgłoszono.  

 

Punkt 20 

Zakończenie LVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

LVIII sesję zakończył Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

Piotr Warchlewski   

 

 

 


